

PROVINCE OF NEW BRUNSWICK

NOTICE NO. _____ FILE NO. _____

NOTICE OF DIRECTOR

*(Employment Standards Act,
S.N.B. 1982, c.E-7.2, s.66)*

TO THE COMPLAINANT _____

(name and address)

The Director has inquired into your complaint which was filed on _____, 2____, respecting _____ and the Director has determined

(Strike out inapplicable paragraph)

(a) the complaint is not one he is required to act upon for the following reasons: _____; or

(b) that, having acted upon the complaint, there has been no failure to comply with the *Employment Standards Act*, the regulations or an order made under subsection 64(3) of the Act.

You are advised that you may, within ten days of receiving this notice, require the Director to refer the matter to the Labour and Employment Board. The request shall be made in Form 2 which is enclosed for your convenience.

Dated at Fredericton, N.B., this ____ day of _____, 2____.

Director

99-3; 2004-96

PROVINCE DU NOUVEAU-BRUNSWICK

AVIS N° _____ DOSSIER N° _____

AVIS DU DIRECTEUR

*(Loi sur les normes d'emploi,
L.N.-B. de 1982, chap.E-7.2, art.66)*

AU PLAIGNANT _____

(nom et adresse)

Le Directeur a examiné votre plainte qui a été déposée le _____, 2____, concernant _____ et il a conclu

(Rayer les alinéas inapplicables)

a) qu'il n'y a pas lieu d'y donner suite pour les motifs suivants : _____; ou

b) qu'après avoir donné suite à la plainte, il n'y a pas eu inobservation de la *Loi sur les normes d'emploi*, des règlements ou d'une ordonnance rendue en vertu du paragraphe 64(3) de la Loi.

Vous êtes informé que vous pouvez, dans les dix jours de la réception du présent avis, demander au Directeur de renvoyer l'affaire devant la Commission du travail et de l'emploi. La demande doit être faite au moyen de la Formule 2 ci-incluse pour votre convenance.

Fait à Fredericton, N.-B., le _____, 2____.

Le Directeur

99-3; 2004-96